



Greater China

Add value.
Inspire trust.

Furniture product testing services 家具产品测试认证 服务

Your challenges

With increasing quantities of furniture exported from China, foreign buyers and importers are paying more attention to product quality and safety in order to stand out among their competitors.

Chinese furniture manufacturers and exporters are facing rising production and transportation costs, as well as more stringent requirements for exports. How to yield a better profit has become one of their major considerations.

How can we help you?

TÜV SÜD is an internationally recognised institution for testing and product certification, with a global network of laboratories. We have the most advanced technologies and testing facilities in our furniture testing laboratories in China.

您面临的挑战

中国家具出口量与日俱增，为了在众多同行中更有竞争力，国外买家和进口商在选购家具时越来越注重产品的质量及安全性。

家具生产商和出口商正在面临生产和运输成本不断提高以及出口要求越来越严格的问题。因此，怎样以一种更适合的方式去获得更好的收益，这成为了生产商和出口商们最着重考虑因素之一。

我们将如何帮助您？

TÜV南德意志集团是一家国际公认的产品检测认证机构，拥有世界一流的测试实验室。我们在中国的家具检测室具备最先进的技术和仪器。



TÜV SÜD provides professional testing and certification services for product quality and safety in accordance with various European, Australian and other standards. In addition to testing, we also offer a wide range of services, such as training and consulting, fitness for use testing, pre-assessment testing and product development support to meet international standards and customer requirements.

Our testing services

- Safety and durability testing
- User-friendly and functional testing
- Ergonomic and human physiological measurements
- Chemical testing of materials

Our range of services

We provide support and information on the latest standards and tests, such as interpreting, advising and providing details on future standards. We also provide design advice and product assessment to ensure safety and structural suitability of your product.

The TÜV SÜD certification mark

The GS Mark and TÜV SÜD Mark demonstrate that your product has been tested and approved for safety and that your production line has passed annual inspections. Recognised worldwide, they can be used as key marketing tools to enhance the trust of consumers.

TÜV南德意志集团提供一系列符合欧洲、澳洲和其他标准的家具安全检测认证服务以及消费者指南。除了检测，我们也提供大量其他相关服务，例如：培训与咨询、性能测试、前期评估测试和开发支持以满足国际标准和客户要求。

我们的测试服务

- 安全及耐用性测试
- 适用性及功能性测试
- 人体工程及适用性测量
- 材料化学测试

我们的服务范围

提供各类标准及测试信息和支持，包括解释，补充和修改未来的标准，并且提供产品评估报告和设计建议，以保证其安全性能和结构的完整性。

TÜV南德意志集团认证标志

拥有GS标志和TÜV南德意志集团安全标志表明您的产品已经通过测试并证实符合安全使用标准，产品生产线上也已经通过年审。这两种证书得到全球认可，您可以凭借此作为一个重要的营销工具增强客户信任度。





Standards 相关标准

	EN standards 欧洲标准	U.S. standards 美国标准	ISO standards 国际标准	Australia standards 澳洲标准
Domestic chair 家庭用椅子	EN 12520 EN 1022 EN 1728		ISO 7173 ISO 7174-1,-2	AS/NZS 4688.2 AS/NZS 4688.3 AS/NZS 4688.4
Domestic table 家庭用桌子	EN 12521		ISO 7172	
Domestic storage 家庭用柜子	EN 14749 BS 4875-7,-8	ANSI/SOHO S6.5 ANSI/KCMA A161.1	ISO 7170 ISO 7171	
Outdoor chair 户外椅子	EN 581-1,-2 EN 15373			
Outdoor table 户外桌子	EN 581-1,-3 EN 15372			
Office chair 办公椅子	EN 1335-1,-2,-3	ANSI/BIFMA X5.1	ISO 21015	AS/NZS 4438
Office table 办公桌子	EN 527-1,-2	ANSI/BIFMA X5.5	ISO 21016	AS/NZS 4442
Office storage 办公用柜子	EN 14073-1,-2,-3 EN 14074	ANSI/BIFMA X5.3 for vertical file ANSI/BIFMA X5.9 Storage unit		AS 5079.1 AS 5079.2 AS 5079.3
Office screen 办公屏风	EN 1023-1,-2	ANSI/BIFMA X5.6		AS/NZS 4443
Chairs and tables for educational institutions 教育机构用椅子和桌子	EN 1729-1,-2			AS/NZS 4610.2 AS/NZS 4610.3
Storage furniture for educational institutions 教育机构用柜子	BS 5873-4			
Domestic bed 家用床	EN 1725			
Bunk bed 双层床	EN 747-1,-2 SI 1337:1987	ASTM F 1427 16 CFR 1213 & 16 CFR 1513		AS/NZS 4220

Your benefits

- **Save costs** - increase productivity, lower turnover, reduce reworking, and improve efficiency.
- **Reduce risks** - ensure the compliance of furniture products with the applicable standards and requirements.
- **Enhance reputation** - be granted the internationally recognised certificate by TÜV SÜD to improve your brand's image.

Why choose TÜV SÜD?

TÜV SÜD is an international certification body with a worldwide presence. Our global presence coupled with our local knowledge allows us to provide you with seamless and innovative solutions. Through partnership with us, your business benefits from the international acceptance of a TÜV SÜD certificate, backed by the global recognition of a TÜV SÜD certification mark.

Add value. Inspire trust.

TÜV SÜD is a premium quality, safety and sustainability solutions provider, specialising in testing, inspection, auditing, certification, training and knowledge service. Represented in over 1,000 locations worldwide, we hold accreditations in Europe, Americas, Middle East and Asia. By delivering objective solutions to our customers, we add tangible value to businesses, consumers and the environment.

您的收益

- **节约成本** —— 提高生产力，减少失误和返工，提高生产效率。
- **降低风险** —— 确保家具产品符合相关的国际标准要求。
- **提高您的声誉** —— 全球认可的TÜV南德意志集团认证证书，将提升您的品牌形象。

为什么选择TÜV南德意志集团?

TÜV南德意志集团是全球领先的综合测试及认证服务提供商，凭借我们遍布全球的分支机构以及本土化的知识技能可以确保我们为您提供精准且创新的解决方案。通过与我们合作，您将从全球认可的TÜV SÜD认证标志中获益。

创享价值，激发信任

TÜV南德意志集团是一家优质、安全和可持续性解决方案服务提供商，专业为客户提供测试、检验、审核、认证、培训和知识服务。我们在全球有1,000多个分支机构，在欧洲、美洲、中东和亚洲备受认可。通过为顾客提供客观的解决方案，我们为企业、消费者和环境增添有形价值。

Related services

TÜV SÜD provides the following related services:

- FSC Certificate
- REACH
- Pre-shipment Inspection
- Factory Inspection

相关服务

TÜV南德意志集团提供以下相关服务:

- FSC认证
- 化学品注册、评估、许可和限制 (REACH)
- 出货前检验 (PSI)
- 工厂检查 (FI)

* Some of the services listed are provided due to local regulations only and may not be available in other regions, Please contact us for further details.

* 上述部分服务可能由于当地法规的原因而无法在您的地区提供，欢迎您与我们联系咨询。

Our branches in Greater China:

我们在大中华区的分支机构:

Shanghai	上海	Tel.: +86 21 6141 0123	Hefei	合肥	Tel.: +86 551 6537 8730	Shenyang	沈阳	Tel.: +86 24 6223 3726
Shanghai Testing Center	上海测试中心	Tel.: +86 21 6037 6300	Taizhou	台州	Tel.: +86 576 8966 1886	Changchun	长春	Tel.: +86 431 8462 9833
Shanghai Testing Center	上海测试中心	Tel.: +86 21 6037 9100	Suzhou	苏州	Tel.: +86 512 6809 5318	Hong Kong	香港	Tel.: +852 2776 1323
Industry Material Testing Lab	上海工业材料实验室	Tel.: +86 21 6014 9880	Chengdu	成都	Tel.: +86 28 8952 0656	Shenzhen	深圳	Tel.: +86 755 8828 6998
Beijing Lab	北京实验室	Tel.: +86 10 6788 5819	Hangzhou	杭州	Tel.: +86 571 8111 0758	Guangzhou	广州	Tel.: +86 20 3832 0668
Hong Kong Lab	香港元朗实验室	Tel.: +852 2443 3774	Changzhou	常州	Tel.: +86 519 8123 9872	Xiamen	厦门	Tel.: +86 592 7706 188
Shenzhen Guanlan Lab	深圳观澜实验室	Tel.: +86 755 3359 5385	Wuhan	武汉	Tel.: +86 27 8571 4927	Dongguan	东莞	Tel.: +86 769 2168 7092
Guangzhou Panyu Lab	广州番禺实验室	Tel.: +86 20 3817 0580	Zhengzhou	郑州	Tel.: +86 371 5538 2208	Quanzhou	泉州	Tel.: +86 595 2281 3681
Qingdao Lab	青岛实验室	Tel.: +86 532 8513 1716	Chongqing	重庆	Tel.: +86 23 8980 9513	Changsha	长沙	Tel.: +86 731 8458 5815
Wuxi	无锡	Tel.: +86 510 8820 3737	Beijing	北京	Tel.: +86 10 6590 6186	Liuzhou	柳州	Tel.: +86 772 3858 696
Ningbo	宁波	Tel.: +86 574 2786 6658	Tianjin	天津	Tel.: +86 22 8319 2258	Taipei	台北	Tel.: +886 2 2898 6818
Jinhua	金华	Tel.: +86 579 8288 8708	Qingdao	青岛	Tel.: +86 532 8503 0106	Taichung	台中	Tel.: +886 4 2287 0566
Nanjing	南京	Tel.: +86 25 8779 0058	Dalian	大连	Tel.: +86 411 8230 4203			

TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd. Shenzhen Branch

Building 6, 12 & 13, Zhiheng Wisdomland Business Park, Nantou Checkpoint Road 2, Nanshan District, Shenzhen 518052, P.R. China

+86 755 8828 6998 info@tuv-sud.cn www.tuv-sud.cn